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SLOVO STAROSTY
Vážení spoluobčané,

V posledním čísle letošního zpravodaje bych vás rád
seznámil s událostmi, které se v naší obci udály za poslední
kvartál letošního roku. Vzhledem k tomu, že závěr roku se
rychle chýlí ke konci,bych rád poděkoval všem zaměstnancům
obecního úřadu za velký kus práce, který v letošním roce
udělal i . Z administrativních prací, kromě vedení běžných
agend, se nám podaři lo podat žádosti a získat tři dotace. První
byla na opravu dvou křížů (Centrální kříž na hřbitově a
Wagnerův kříž v Malých polích) a to v hodnotě 1 32 1 32,- Kč od
Ministerstva místního rozvoje. Druhá je na odbahnění a opravu
rybníka ve Vlasaticích v hodnotě 1 853 000,- Kč od Ministerstva
zemědělství a třetí napodporu zaměstnanosti ve výši 359 000,-
Kč. Z této dotace jsme plati l i mzdy na tři zaměstnance, kteří
nám pomáhali udržovat a obnovovat vzhled naší obce. Z
dalších prací, které zatím nejsou vidět, ale jsou administrativně
hodně náročné,bych rád jmenoval přípravu k akci kanalizace a
ČOV ve Vlasaticích. V letošním roce se nám podaři lo získat
územní rozhodnutí pro tuto stavbu a do konce roku snad
budeme mít i stavební povolení na tuto akci. Souběžně činíme
další kroky k tomu, abychom v úvodu roku 201 7 mohli požádat
o dotaci Státní fond životního prostředí a abychom dostal i co
nejvíce bodů ke kladnému schválení této dotace, což může být
až 63%. V tuto chvíl i máme již také schválený rozpočet obce na
příští rok, který by měl být vyrovnaný a to i vzhledem k tomu, že
plánujeme do investic zahrnout 3,2 mil . Kč na kanalizaci a 2,3
mil . Kč na odbahnění rybníku. Sestavení vyrovnaného rozpočtu
je ovl ivněno také zvýšením počtu žáků v naší škole, která si
oproti loňskému roku žádá o příspěvek, který bude nižší o 600
tisíc Kč. Z prací, které jsou již vidět, bych rád připomenul
dokončení rekonstrukce hasičky (garáž pro materiál OÚ),
dokončení úprav na hřbitově, opravu chodníku u hřbitova a u
školky. Velkou poklonu si zaslouží naši zaměstnanci, kteří měli
za úkol starat se o vzhled a úklid naší obce. Jistě jste si všimli ,
že obec byla během celého roku uklizená, čistá a nazdobená. V
roce 201 6 se v naší obci konalo asi 35 kulturních akcí, což je
na obec naší vel ikosti opravdu hodně a z tohoto důvodu děkuji
všem, kteří se na pořádání těchto akcí podílel i . Ve většině
případů to jsou spolky, které akce pořádají, ale najdou se i
nadšení jednotl ivci jako např. Markéta Vodáková, Jiří Bém nebo
Jana Škrabalová.

Na závěr mně dovolte popřát vám všem pokojný zbytek
adventu a příjemně strávené vánoční svátky.

Pavel Procházka
starosta obce
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Přítomni: p. Pavel Procházka, Ing. Petr Hubáček Ph.D. ,
p. Karel Valenta, p. Libor Šulc, p. Josef Lakatoš.

Omluveni: -----

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.
Program: Tak jak byl zveřejněn na úřední a elektronickédesce
ad 1 ) Zasedání ZO zaháji l p. starosta, jmenoval
zapisovatele zápisu pí. Michaelu Sendlerovou a
ověřovatele zápisu: p. Karla Valentu, p. Libora
Šulce a přednesl body programu. hlasováno: 5/0/0
Usnesení: ZO schvaluje zapisovatele zápisu, ZOschvaluje ověřovatele zápisu a ZO schvalujeprogram.

Pan starosta navrhl posunout bod 9) na
začátek programu. Na zasedání ZO se dostavil Ing.
Polášek, který představil prezentaci projektu „
kanalizace a ČOV Vlasatice“, Ing. Polášek
okomentoval celý projekt kanalizace a ČOV a
důležitá fakta k získání dotace, jak bude probíhat
řešení přípojek, oprava komunikace po uložení
kanalizace. Celá prezentace byla promítána na
plátně. Následovala diskuze.

ad 2) Pan starosta přednesl návrh smlouvy o
provozování VO se společností Českomoravská
světelná s.r.o. hlasováno: 0/5/0
Usnesení č. 2016/8/1: ZO neschvaluje smlouvu osprávě a provozování veřejného osvětlení č.160806 se společností Českomoravská světelnás.r.o.
Příloha: návrh smlouvy
ad 3) Pan starosta přednesl návrh ke změně
dodavatele elektrické energie na Veřejné osvětlení.
Nyní dodávku energií zaj išťovala společnost EPK,
pan starosta navrhl společnost E-on a.s.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/2: ZO schvaluje změnudodavatele el. energie veřejného osvětlení zespolečnosti Energie pod kontrolou a.s. na EonEnergie a.s. a pověřuje starostu k podpisusmlouvy.
Příloha: návrh smlouvy
ad 4) Pan starosta přednesl návrh na prodej části
pozemku p. č. st. 52 (od 1 7. 1 0. 201 6, p.č.6650) o
výměře 53 m2, za cenu 379,07,-Kč/m2 ,celkem
20.090,-Kč, a to dle znaleckého posudku. Pozemek
je oddělen dle geometrického plánu, zpracovaného
Ing. Čestmírem Ryšavým, Komenského 86,
Židlochovice, IČO: 1 52 347 46. hlasováno: 4/1/0Nesouhlasí: p. Karel Valenta

Usnesení č. 2016/8/3: ZO schvaluje prodej částipozemku, p .č. st. 52 (od 17.10.2016 p.č.6650)zastavěná plocha o celkové výměře 558m2 v k. ú.Vlasatice o velikosti 53 m2 odděleného dlegeometrického plánu č. 646162/2016, zpracovaného panem Ing. Čestmírem Ryšavým,Komenského 86, Židlochovice, IČO: 152 347 46,za cenu 379,07,Kč, a to dle znaleckého posudkuč. 2415292016.
Příloha: žádost
ad 5) Pan starosta přednesl návrh na schválení
vyhlášky č. 1 /201 6 o nočním klidu. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/4: ZO schvaluje obecnězávaznou vyhlášku č. 1/2016 o nočním klidu.
Příloha: návrh vyhlášky
ad 6) Pan starosta přednesl Rozpočtové opatření
č. 8. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/5: ZO schvaluje Rozpočtovéopatření č. 8.
Příloha: rozpočtové opatření č.8
ad 7) Pan starosta přednesl Rozpočtové opatření
č. 9. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/6: ZO schvaluje Rozpočtovéopatření č. 9.
Příloha: rozpočtové opatření č.9
ad 8) Žádosti, různé

a) Pan starosta přednesl žádost pana Jiřího
Špačka o potvrzení vzdání se práva na převod
pozemku ve vlastnictví státu p. č. 353/1 o výměře
2330m2. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/7: ZO schvaluje vzdání sepráva na převod pozemku ve vlastnictví státu p.č .353/1 o výměře 2330m2 v k.ú. Vlasatice zapsanéna LV 10002.
Příloha: žádost
b) Pan starosta přednesl žádost paní Blaženy
Smolkové o výměnu bytu v bytovém domě č. 41 6
ve Vlasaticích. Nyní užívá byt č. 3/41 6 a žádá o
výměnu za menší byt č. 2/41 6 ve stejném bytovém
domě. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/8: ZO schvaluje žádost paníBlaženy Smolkové bytem Vlasatice č. 3/416, ovýměnu bytu č. 3/416 v bytovém domě č. 416vlastněném obcí Vlasatice za byt č. 2/416.
Příloha: žádost
c) Pan starosta přednesl žádost pana Jana
Hubáčka, bytem Vlasatice 38 o prodloužení
termínu zahájení stavby rodinného domu na
pozemku p.č. 5309/2. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/9: na základě žádosti pana
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Jana Hubáčka bytem Vlasatice 38 o prodlouženítermínu na zahájení stavby rodinného domu napozemku p.č. 5309/2. ZO schvaluje vyvěšenízáměru o uzavření dodatku č. 1 ke kupní smlouvěa smlouvě zřízení předkupního práva ze dne 3. 9.2014.
Příloha: žádost
d) Pan starosta přednesl žádost pana Tomáše
Malíka, bytem Vlasatice 1 67 o prodloužení termínu
zahájení stavby rodinného domu na pozemku p.č.
5278/8. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/8/10: na základě žádosti panaTomáše Malíka bytem Vlasatice 167 o prodlouženítermínu na zahájení stavby rodinného domu napozemku p.č. 5278/8. ZO schvaluje vyvěšenízáměru o uzavření dodatku č. 1 ke kupní smlouvěa smlouvě zřízení předkupního práva ze dne 22.10. 2014.
Příloha: žádost
*) Pan starosta informoval občany o údržbě
Biokoridorů – sečení, kterou zabezpečí firma H-
Rekultivace, a to za cenu 30.000,-Kč/5ha.

*) Pan starosta informoval občany o opravě
chodníků u hřbitova a u Mateřské školy.

*) Pan starosta přednesl zprávu z kontrolního
auditu na DSO Zapálaví, letos proběhl audit bez
chyb a nedostatků.

*) Pan starosta poinformoval občany o vydání
souhlasného rozhodnutí o kolaudaci vodovodu Pod
školou.

ad 9) Tento bod byl přesunut na začátek programu.

ad 1 0) Diskuze, závěr

* Pan Skalák se dotazoval na průběh kopání
kanalizace.

* Paní Puttersteinová podala dotaz k projektu na
vodovodní přípojky k rodinným domům.

Na oba dotazy bylo odpovězeno panem starostou.

Přítomni: p. Pavel Procházka, Ing. Petr Hubáček Ph.D. ,
p. Karel Valenta, p. Libor Šulc, p. Josef Lakatoš.

Omluveni: -----

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.
Program: Tak jak byl zveřejněn na úřední a elektronickédesce
ad 1 ) Zasedání ZO zaháji l p. starosta, jmenoval
zapisovatele zápisu pí. Michaelu Sendlerovou a
ověřovatele zápisu: p. Ing. Petra Hubáčka PhD., p.

Libora Šulce a přednesl body programu.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení: ZO schvaluje zapisovatele zápisu, ZOschvaluje ověřovatele zápisu a ZO schvalujeprogram.
ad 2)
* Pan starosta přednesl žádost PO ZŠ a MŠ
Vlasatice na úpravu rozpočtu k 1 . 9. 201 6.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/1: ZO schvaluježádost PO ZŠa MŠ Vlasatice o úpravu rozpočtu pro rok 2016, ato k 1. 9. 2016,dle žádosti.
Příloha: Žádost na úpravu rozpočtu
* Pan starosta přednesl žádost PO ZŠ a MŠ
Vlasatice na úpravu rozpočtu k 31 . 1 0. 201 6.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/2: ZO schvaluje žádost PO ZŠa MŠ Vlasatice o úpravu rozpočtu pro rok 2016 kedni 31. 10. 2016.
Příloha: Žádost na úpravu rozpočtu
* Pan starosta přednesl návrh dodatku k
odpisovému plánu 201 6 PO ZŠ a MŠ Vlasatice.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/3: ZO schvaluje dodatek kOdpisovému plánu 2016 pro PO ZŠ a MŠVlasatice.
Příloha: Dodatek k Odpisovému plánu.
* Pan starosta přednesl návrh rozpočtu PO ZŠ a
MŠ Vlasatice pro rok 201 7.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/4: ZO schvaluje návrh rozpočtuPO ZŠ a MŠ Vlasatice pro rok 2017, tak jak bylpředložen.
Příloha: Návrh rozpočtu PO ZŠ a MŠ Vlasatice prorok 2017.
* Pan starosta přednesl návrh na provádění
rozpočtových opatření (úpravy rozpočtu), a to
ředitelce PO ZŠ a MŠ Vlasatice od 2. 1 2. 201 6 do
31 . 1 2. 201 7.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/5: ZO schvaluje ředitelce POZŠ a MŠ Vlasatice provádět rozpočtová opatření vdobě od 2. 12. 2016 – 31. 12. 2017 a následnězměny oznámí ZO Vlasatice.
ad 3) Pan starosta přednesl návrh rozpočtového
opatření č. 1 0. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č.2016/9/6: ZOrozpočtové opatření č. 10.
Příloha: Rozpočtové opatření.
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ad 4) Pan starosta přednesl návrh odpisového
plánu pro rok 201 6 obce Vlasatice.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/7: ZO schvaluje odpisový plánpro rok 2016.
Příloha: Odpisový plán.
ad 5) Pan starosta přednesl návrh na pověření
starosty obce k provádění rozpočtových opatření
pro rok 201 7. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/8: ZOpověřuje starostu obce kprovádění rozpočtových opatření v době mezijednotlivými zasedáními ZO pro celý rok 2017 aukládá, aby bylo zastupitelstvo následně s tímtoRO seznámeno.
Příloha: Pověření starosty obce schvalovatrozpočtová opatření.
ad 6)
* Pan starosta přednesl návrh inventarizační a
l ikvidační komise. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/9: ZOschvaluje inventarizačnía likvidační komisi ve složení:Předseda: Libor ŠulcČlenové: Ludmila Šnepfenbergová, MichaelaSendlerová
* Pan starosta přednesl plán inventur pro rok 201 6.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/10: ZOschvaluje přílohu č.1 ksměrnici o inventarizaci – plán inventur pro rok2016.
Příloha: Plán inventur
ad 7) Pan starosta přednesl návrh rozpočtového
výhledu obce Vlasatice pro období 201 7 – 201 9.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/11: ZOschvaluje Rozpočtovývýhled obce na období let 2017 2019.
Příloha: Rozpočtový výhled.
ad 8) Pan starosta přednesl žádosti spolků o dotaci
z rozpočtu obce. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/12: ZOschvaluje dotaci zrozpočtu obce pro rok 2017:
 SDH Vlasatice... 40.000,Kč Unie rodičů při ZŠ a MŠ Vlasatice... 10.000,Kč Římskokatolická farnost Vlasatice... 50.000,Kč Klub důchodců Vlasatice, z.s. ... 20.000,Kč Myslivecký spolek Vlasatice... 40.000,Kč Rybářský spolek Vlasatice... 20.000,Kč TJ Start Vlasatice... 140.000,Kč Středisko volného času Pohořelice... 10.000,Kč
Příloha: Žádosti o dotaci z rozpočtu obce.

ad 9) Pan starosta přednesl návrh rozpočtu obce
pro rok 201 7. hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/13: ZOschvaluje návrhrozpočtu obce Vlasatice pro rok 2017, závaznýukazatel paragraf.
Příloha: Návrh rozpočtu obce pro rok 2017.
ad 1 0) Pan starosta přednesl návrh na schválení
dodatku č. 1 s fa PAS Natura s.r.o. na akci Oprava
a odbahnění rybníka ve Vlasaticích.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/14:ZO schvaluje dodatek č. 1ke smlouvě o dílo se společností PAS Natura s.r.o.na akci Oprava a odbahnění rybníka ve Vlasaticíchpar.č. 8264, v k. ú. Vlasatice.
Příloha: Návrh dodatku.
ad 11 ) Pan starosta přednesl návrh na při jetí
pozemků města Pohořel ice p.č. 6644, 6647, 6648
v k.ú. Vlasatice do vlastnictví obce, a to darem.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/15:ZO schvalujepřijetípozemků města Pohořelice p.č. 6644, 6647, 6648v k.ú. Vlasatice do vlastnictví obce, a to darem apověřuje starostu obce k podpisu darovacísmlouvy.
Příloha: Darovací smlouva.
ad 1 2)
* Pan starosta přednesl návrh na vyhrazení
pravomoci ZO rozhodovat o právním jednání –
schválení Příkazní smlouvy č. 1 51 3201 6 mezi obcí
a fa AP INVESTING s.r.o.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/16:ZOvyhrazuje v souladu sustanovením § 84 odst. 4 zákona č. 128/2000 Sb.,o obcích (obecní zřízení) pravomocrozhodovat oprávním jednání – schválení Příkazní smlouvy č.15132016, jejímiž smluvními stranami jsou obecVlasatice jako příkazník a AP INVESTING s.r.o.jako příkazce.
* Pan starosta přednesl návrh Příkazní smlouvy č.
1 51 3201 6 mezi obcí Vlasatice a fa AP INVESTING
s.r.o. . hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/17:ZO schvaluje návrhPříkazní smlouvy č. 15132016, jejímiž smluvnímistranami jsou Obec Vlasatice jako příkazník a APINVESTING s.r.o. jako příkazce, sjednaná odměnačiní částku 113.740,Kč a pověřuje starostu obce kjejímu podpisu.
Příloha: Příkazní smlouva č. 15132016.
ad 1 3) Žádosti, různé

* Pan starosta přednesl žádost paní Efenbergerové
na pronájem bytu v bytovém domě č. 41 6, pro její
dceru.
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hlasováno: 0/4/1Zdržel se: p. K. Valenta
Usnesení č. 2016/9/18:ZO neschvaluje žádost paníKataríny Efenbergerové na pronájem bytu vbytovém domě č. p. 416.
Příloha: Žádost.
* Pan starosta přednesl žádost na uzavření
dodatku č. 1 ke Kupní smlouvě a Smlouvě o zřízení
předkupního práva mezi obcí Vlasatice a panem
Janem Hubáčkem.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/19:ZO schvaluje návrh dodatkuč. 1 ke Kupní smlouvě a Smlouvě o zřízenípředkupního práva ze dne 3. 9. 2014 mezi ObcíVlasatice a panem Janem Hubáčkem a pověřujestarostu k jeho podpisu.
Příloha: Dodatek č. 1ke Kupní smlouvě a Smlouvěo zřízení předkupního práva.
* Pan starosta přednesl návrh obecně závazné
vyhlášky č. 1 /201 6 o nočním klidu, na základě
doporučení Ministerstva vnitra.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/20:ZO schvaluje obecnězávaznou vyhlášku obce Vlasatice č. 1/2016 onočním klidu.
Příloha: Obecně závazná vyhláška č. 1/2016 onočním klidu
* Pan starosta přednesl návrh provozního řádu pro
dětská hřiště.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/21:ZO schvaluje provozní řádpro dětská hřiště v obci Vlasatice.
Příloha: Provozní řád dětského hřiště.
* Pan starosta přednesl návrh směrnice č. 4/201 6
na zadávání Veřejných zakázek malého rozsahu.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/22:ZO schvaluje směrnici č.4/2016, pravidla pro zadávání veřejných zakázekmalého rozsahu obcí Vlasatice.
Příloha: Směrnice č. 4/2016.
* Pan starosta přednesl návrh na schválení
rozhodnutí o poskytnutí dotace na akci “ oprava a
odbahnění rybníka ve Vlasaticích“, výše přiznané
dotace od Ministerstva zemědělství činí 1 .853.000,-
Kč.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/23:ZO schvaluje rozhodnutí oposkytnutí dotace na akci 129D293003039,opravaa odbahnění rybníka ve Vlasaticích od Ministerstvazemědělství, a to ve výši 1.853.000,Kč a pověřujestarostu obce k podpisu rozhodnutí.
Příloha: Rozhodnutí o přiznání dotace.

* Pan starosta přednesl návrh na uspořádání
veřejné zakázky na služby pod názvem „Vlasatice
– kanalizace a ČOV – projektová činnost“ od
společnosti S-Invest CZ s.r.o. , a to na Dokumentaci
pro provádění stavby pro výběr zhotovitele stavby.
Dále byly předneseny zadávací podmínky pro VZ,
oznámeni vyzvaní uchazeči, sděleny termíny
zadávacího řízení, ustanoveny komise pro
otevírání obálek a hodnocení nabídek, představen
návrh smlouvy o dílo.

hlasováno: 5/0/0
Usnesení č. 2016/9/24:ZO schvaluje uspořádáníveřejné zakázky na služby pod názvem „Vlasatice– kanalizace a ČOV – projektová činnost“ od společnosti SInvest CZ s.r.o., a to na Dokumentacipro provádění stavby v podrobnostechdokumentace pro výběr zhotovitele stavby.
A dále schvaluje:
Zadávací podmínky pro VZ
Vyzvané uchazeče, kterým se bude zadávacídokumentace rozesílat:
* AQUA PROCON s.r.o., Palackého tř. 12, 612 00Brno
* DUIS s.r.o., Srbská 1546/21, 612 00 Brno
* VH atelier, spol. s.r.o., Merhautova 1066/216, 61300 Brno
 Termíny zadávacího řízení:
* termín pro odeslání výzvy. 5. 12. 2016
* termín pro otevírání obálek s nabídkami: 16. 12.2016 ve 12:00 hodin na adrese zastupujícíhozadavatele SInvest CZ s.r.o., Kaštanová 123 a,Brno
* termín pro hodnocení nabídek: 19. 12. 2016 ve12.00 hodin na adrese zadavatele, Vlasatice 149.
 Ustanovení komise pro otevírání obálek: Ing.Lucie Plánková, Ing. Eliška Kudělková, Ing.Markéta Srbová
 Ustanovení tříčlenné komise pro hodnocenínabídek: Pavel Procházka – starosta, Ing. PetrHubáček PhD. místostarosta, Libor Šulc
 Návrh smlouvy o dílo
Příloha: Zadávací podmínky, smlouva o dílo
ad 1 4) Diskuze, závěr

* Pan Šulc přednesl zápis č. 1 /201 6 z jednání
finanční komise obce Vlasatice.
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CENÍK VODNÉHO PRO ROK 201 7

Představenstvo společnosti Vodovody a
kanalizace Břeclav, a.s. stanovilo na kalendářní rok
201 7 jednotnou cenu vodného pro odběratele takto

VODNÉ: BEZ DPH .... . 38,00 KČ/M3

S DPH .... . . . . . 43,70 KČ/M3

Cena vodného je jednotná pro vodovody,
které vlastní a provozuje společnost Vodovody a
kanalizace Břeclav, a.s.

Ceny jsou platné od 1 .ledna.201 7

ODBAHNĚNÍ RYBNÍKA

Začatkem prosince letošního roku byly
zahájeny práce na opravě a obhanění rybníka v
naší obci. Práce jsou naplánovány do poloviny
roku 201 7 s tím, že budou pravděpodobně
ukončeny dříve (v závislosti na kl imatických
podmínkách). Cena celé akce jejímž cílem je
upravit rybníček i jeho okolí je stanovena na částku
2 31 6 000,- Kč, přičemž 80% této ceny je hrazeno
z dotace Ministerstva zemědělství ČR. Obecní
úřad si dovoluje upozornit občany, že v průběhu
realizace celé akce je předpokládán zvýšený
provoz techniky v okolí rybníčku a případná
možnost znečištění části si lnice (každodenní úkl id
je zabezpečen stavební firmou). Z tohoto důvodu
prosíme spoluobčany za trpělivost.

Petr Hubáček

INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ VOLEB DO ZASTUPITELSTVA KRAJŮ

KONANÝCH 7. 1 0. 201 6 – 8. 1 0. 201 6 VE VLASATICÍCH.
Kraj: J ihomoravský kraj
Okres: Brno-venkov
Obec: Vlasatice

Okrsky Voliči Vydané Volební Odevzdané Platné % platnýchcelkem v % v seznamu obálky účast v % obálky hlasy hlasů
1 1 00,00 703 1 72 24,47 1 72 1 72 1 00,00

Kandidátní listina Platné hlasyčíslo název celkem v %
1 Volte Pr.Blok www.cibulka.net 0 0,00
2 Občanská demokratická strana 1 8 1 0,46

1 2 Česká str.sociálně demokrat. 34 1 9,76
1 9 Svoboda a síla 1 0,58
21 Zelení a Piráti 5 2,90
23 Starostové pro Jižní Moravu 5 2,90
24 Křesť.demokr.unie-Čs.str. l id. 20 1 1 ,62
26 Koruna Česká (monarch.strana) 0 0,00
30 ANO 201 1 29 1 6,86
37 Komunistická str.Čech a Moravy 29 1 6,86
41 Národní demokracie 0 0,00
43 Úsvit s Blokem proti islamiz. 4 2,32
45 Moravané 2 1 ,1 6
52 Svobodní a Soukromníci 2 1 ,1 6
67 NE ILEG.IMIGRACI-PEN.PRO LIDI 3 1 ,74
69 Konzervativní strana 5 2,90
70 SPR-RSČ M.Sládka,Patrioti ,HOZK 3 1 ,74
75 DSSS-Imigranty, islám nechceme! 2 1 ,1 6
78 Koalice SPD a SPO 4 2,32
81 SPR-REP.STR.ČECH,MORAVY,SLEZ. 0 0,00
87 Koalice TOP 09 a "Žít Brno" 6 3,48
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KONCERT PROGRES

Progres hraje, Progres zpívá, srdce se nám
jen usmívá. Hrajte kluci jen tak dál, ať je vesel celý
kraj. Hrajte krásné písničky, obveselte l idičky.
Progres kluci veselí, hrají si i v pondělí, zahrají i ve
svátek nebo třeba když je zmatek.

Děkujeme za obětavou práci v kultuře,
paní Markétě Vodákové.

Jáchim Antonín s rodinou

CESTA S LAMPIONEM

V neděli 30. 1 0. 201 6 se uskutečnil 2. ročník
dobrodružné cesty s lampiony.

V neděli 30. 1 0. 201 6 se uskutečnil 2. ročník
dobrodružné cesty s lampiony. I letos jsme cestu
zaháji l i u školy vyhlášením výsledků výtvarné
soutěže, tentokrát na téma Nejkrásnější dýně.
Autoři tří vylosovaných obrázků byli odměněni.
Všechny práce dětí, které se do kreslení a
malování zapoji ly, jsou vystaveny na OÚ.

V 1 7.30 už byla pořádná tma. Rozsvíti ly se
všechny lampiony a průvodem jsme se vydali k
rybníčku, na start dobrodružné stezky. Ve
skupinkách děti stopovaly lucerničky a přitom
hledaly obrázky, které byly namalované na silnici.
Jen šikovní, kteří si zapamatovali všechny symboly,
mohli být na závěr odměněni.

Děkujeme členům SDH za spolupráci při
organizaci dopravy a celého večerního dobrodružství.

Alena Králová
za Unii rodičů

KONCERT ROMANA DRAGOUNA

Dne 1 2. 1 1 . 201 6 se uskutečnil na obecním
úřadě koncert Romana Dragouna. Tento koncert si
nenechala ujít řada místních občanů, ale při lákal i
přespolní. Koncert měl příjemnou atmosféru, jeho
písně braly za srdce a myslím, že i slzička ukápla.
Byl to nezapomenutelný zážitek. Připravené
občerstvení se sklenkou dobrého vína každý
ocenil . Myslím si, že se tato akce vydaři la a velký
dík patří organizátorům.

Dana Waisová

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

Zimního Vítání občánků se zúčastni ly tři
rodiny se svými dětmi. Krásnou atmosféru navodilo
vystoupení dětí z Hudebního atel iéru Mgr. Pavla
Kratochvíla a nám bylo velkým potěšením přivítat
tři nové občánky do obce Vlasatice.

Celá slavnost se nesla ve svátečním duchu
a po uvítání jsme měli možnost porozprávět s
přítomnými rodiči a hosty.

Michaela Sendlerová
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BABSKÉ HODY 201 6
Čtvrtý ročník babských hodů, které už snad

skromně můžeme označit za tradiční akci, se
uskutečnil v sobotu 5. 1 1 . 201 6. Je pro nás vždycky
velká škoda, jak rychle ten jeden den a noc utečou,
když pilná příprava nám zabere přes dva měsíce
nácviků. Ale stejně nikdy žádná z nás myslím
nepochybuje, že nám to stojí za to. Letošek nebyl v
ničem novinkou, oblékly jsme z loňska osvědčené
polosváteční kyjovské kroje a na hlavy opět
uvázaly šátky zapůjčené z Troskotovic (děkujeme).
Pak jsme posbíraly drobotinu, sklepníky a
harmonikáře a vyrazily na obchůzku dědiny,
zpestřenou již tradičně průchodem přes areál
zámečku. Večerem nás hudebně provázela naše
milá Túfaranka ze Šakvic, za kterou k nám letos
zavítal i hosté dokonce až ze Slovenska a Polska.
Ti se nám taky postaral i o podrobný záznam, takže
navštívíte-l i webovou stránku www.youtube.cz a
uděláte si asi tři hodiny volného času, budete mít
pocit, že jste tam byli téměř celou noc s námi. A
snad Vás to naladí, abyste příští rok dorazil i i
osobně, protože my už se dalších hodů i Vás hostů
nemůžeme dočkat! Všem zúčastněným zároveň
moc děkujeme za podporu a za možnost dělat, co
nás baví.

Za vlasatické ženy
Lenka Pekařová
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ADVENTNÍ KONCERT ATELIÉRU MGR.KRATOCHVÍLA
A ROZSVĚCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU

První adventní neděli jsme měli příležitost
poslechnout si žáky a sbor RADOST hudebního
atel iéru Mgr. Kratochvíla. Tento koncert se konal v
krásně vyzdobeném sále obecního úřadu ve
Vlasaticích. Příjemně mě překvapila hudební
úroveň žáků i sboru, celý koncert byl pěkný a
každý, kdo na něm byl, si odnesl pěkný zážitek. I
když to byl koncert adventní, slyšel i jsme spoustu
různých hudebních žánrů od vánočních přes
jazzové až po vážnou hudbu, také nutno
podotknout, že písně, které na závěr koncertu
zpíval sbor RADOST, složi l pan Mgr. Kratochvíl a to
jak texty, tak hudbu. Po koncertě jsme se
přesunuli do parku před kostel na rozsvěcení
vánočního stromu. Od sedmnácti hodin jsme si
poslechl i pásmo koled, které si pro nás připravil
sbor o dvaceti dětech ze ZŠ Vlasatice, děti
doprovázela na klávesy paní učitelka a bylo to
příjemné zahájení adventního času. Následovala
volná zábava nebo spíš pokec se svými sousedy,
které jsem si sice moc neužila, protože jsem
vydávala svařák, ale potěšilo mě, že účast na této
obecní akci byla opravdu veliká.

Helena Kocichová

MIKULÁŠ A LAKOMÍ BRATŘI

letos zamíři l svatý Mikuláš do kostela ve
Vlasaticích, aby podaroval děti sladkostmi. Všichni,
kteří za Mikulášem v neděli 4. 1 2. 201 6 přišl i ,
zhlédl i krásnou pohádku o lakomých bratrech, kteří
měli hodně a chtěl i ještě víc. O bratrech, kteří chtěl i
ošidit svatého Mikuláše. Jak už to ale v pohádkách
bývá, spravedlnost naštěstí zvítězi la, bratři se
poučil i a slíbi l i , že j iž nebudou zlí a chamtiví.

Velmi děkujeme všem, kteří v pohádce
účinkovali a akci zorganizovali , děkujeme také Obci
Vlasatice, která mikulášskou nadílku sponzorovala.

Alena Králová

ROJENÍ ČERTŮ

Všechny děti se j iž dlouho dopředu těšily, až
vypukne každoroční "Rojení čertů". Přípravy
probíhaly samozřejmě již několik dní dopředu a v
den akce se zúčastnění nezastavil i . V letošním
roce proběhlo několik novinek ve scénáři akce.
Menší množství čertů vykompenzovalo
divadelnější ztvárnění, např. zavření neposlušného
čerta do klece, real istický kouřící pekelný kotel a
další drobné efekty. Hřebem večera byl příjezd
Mikuláše a andělů, kteří dorazil i na kočáru taženým
koňmi a s předjízdou dalších dvou pekelných koní.
Vše bylo doplněné o rafinované světelné a
zvukové efekty. Několik čertů se staralo o pořádek,
aby nikdo nezlobil . Mikuláš s anděly opět rozdali
dárečky hodným dětem, které přišl i přednést
básničku nebo písničku. Čerti si nikoho neodnesli ,
takže se všichni mohli pokochat závěrečným
ohňostrojem. Během akce se podával teplý svařák
a atmosféru dokreslovala zvuková produkce.

Za přípravu a zdárný průběh děkujeme
všem, kteří se na akci podílel i . Obci za materiální
zabezpečení, Klubu důchodců za teplé nápoje,
Zbyňabandu za ozvučení, panu Křipačovi,
dobrovolníkům a hlavně čertům, Mikulášovi a jeho
pomocníkům.

Igor Ševčík

SOUSEDSKÝ VÁNOČNÍ JARMARK

Třetí adventní neděli se na obecním úřadě
konal druhý vánoční jarmark, který pořádala paní
Markéta Vodáková. Jarmarku se zúčastni la řada
místních i přespolních tvořivých lidí, kteří nabízel i
své výrobky. Některé byly k jídlu, j iné mají ozdobit
třeba vánoční stůl. Kdo v našem jarmarku hledal
zážitek mohl si něco vyrobit ve tvořivé dílně a nebo
se mohl projet ozdobenou koňskou bryčkou po
naší vesnici. Byl to příjemný čas strávený se
sousedy k načerpání inspirace a vánoční
atmosféry. Této příležitosti využilo mnoho lidí a
věříme, že všichni odešl i minimálně s dobrou
náladou.

Michaela Procházková
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DEN PŘÍRODNÍCH VĚD

5. 1 0. 201 6 se konal 4. ročník akce DEN
PŘÍRODNÍCH VĚD. Pořadatel i jsou Zoo Brno,
Střední průmyslová škola chemická Brno a stanice
zájmových činností. Akce probíhala v prostorách
Zoo Brno. Naše škola se již po třetí zúčastni la této
soutěže. Letošní rok soutěžily dvě skupiny:
1 . družstvo: Jedounková Silva, Kovaříková
Alena, Hofbauerová Nikola
2. družstvo: Hartman Michal, Řezáč Petr
Na šesti odborných stanovištích zhlédl i soutěžící
jednotl ivé prezentace a odpověděli na celkem
1 8 otázek z oboru geologie, botaniky,
jednobuněční, bezobratlí, chemie a obratlovci. Při
přecházení na stanoviště jsme si prohlédl i i část
Zoo. Počasí bylo chladnější, ale jsme rádi, že nám
nepršelo.

Koordinátor EVVO - Ing. Pokorná Miluše,
Ing. Mgr. Lavičková Ivana

DOPRAVNÍ VÝCHOVA

V úterý 4.1 0. 201 6 do naší ZŠ zavítal i
pracovníci Střediska volného času v Pohořel icích.
Pánové se dětem hned zalíbi l i . V počítačové
učebně se sešel celý první stupeň, žáci speciální
třídy i paní učitelky, aby si všichni osvěžil i své
znalosti z dopravní výchovy. Aktuální bylo zejména
téma jízda na kole, tedy pravidla pohybu na silnici
a povinná výbava kola. Žáci se aktivně zapojovali
do debat, diskusí, hrál i scénky, zhlédl i
komentované video. Bohužel nám celé dopoledne
pršelo, a proto už nemohli žáci otestovat svá kola v
praxi před školou, ale i tak se akce velmi zdaři la.
Panovala veselá nálada a my se už těšíme na
příští návštěvu.

Jana Hermanová, učitelka

VÝLET ZA MAMUTY

Archeopark v Pavlově je jedinečnou stavbou
svého druhu, proto jsme ho rádi navštívi l i . Na výlet
jsme jel i spolu se žáky ze ZŠ Troskotovice.
Prvňáčci, druháci i třeťáci čekali ráno v pátek 7.
října na autobus, který při jel přímo načas. Pan řidič
byl velmi milý a v pořádku nás dopravil tam i
zpátky. Jen co jsme při jel i , museli jsme se posilnit v
místním bufetu svačinkami od maminek. V
archeoparku si děti prohlédly krátké video, které je

uvedlo do tohoto muzea mamutů. Je hezky
interaktivně zařízené. Dětem se nejvíce líbi ly kostry
pravěkých lidí, srovnání lebky neandrtálce a
moderního člověka a osvětlené části koster
nalezené při výzkumech, které zde dříve probíhaly.
Nejméně oblíbenými se u dětí staly sošky Venuší,
které měří pouze 1 0 cm. Návštěvu můžeme
doporučit také rodičům se staršími dětmi. Výlet se
vydaři l , nikoho jsme tam nezapomněli a cestou
nazpátek jsme se už těšil i na oběd, který nás v
jídelně čekal.

Jana Hermanová, učitelka

PROJEKT „STROMY“

se ve dnech 20. -21 . 1 0.201 6 promítl do všech
předmětů i ve speciální třídě. V dějepisu jsme si
připomněli histori i vzniku Dne stromů, v přírodopisu
jsme zhlédl i dokumentární fi lm „Tváří v tvář
přírodě“ o stromech v Africe. Žák 6. ročníku
zopakoval spolužákům stavbu dřevin a společně v
pracovním vyučování si pak prohlédl i sbírky:
Vzorky dřevin a Společenstvo – les. O významu
lesa jsme si povídal i ve slohu av literární výchově
jsme četl i „Podzimní víla“ a vyprávěli si děj
pohádek, ve kterých je zmínka o životě v lese,
např.O Budulínkovi, O Smolíčkovi, O hajném
Robátkovi. Nechyběla ani grafomotorická cvičení a
rébusy. Poslechl i jsme si CD „Tiše, les vypráví“. V
hudební výchově jsme hledali písničky na toto
téma, některé si zazpíval i a zbývající si poslechl i v

informatice, Nejmladší žák opakoval výslovnost
říkanek z publikace „Česká říkadla“, některá jsme
dokonce pohybově ztvárni l i . V chemii se 9. ročník
dozvěděl o vzniku kyselých dešťů a jej ich
negativních účincích. Ve výchově k občanství jsme
se zmínil i o ničení i ochraně lesů. Zajímavé byly
odkazy na webové stránky „O lesní pedagogice“,
kterým jsme se věnovali ve dvou hodinách. V
pracovní a výtvarné výchově vytvoři l i žáci velký
plastický papírový strom, který vyzdobil i pracovními
l isty, výrobky, kresbami, vše jsme doplni l i
výstavkou prostorových modelů hub - jedlých i
jedovatých a sbírkou dřevin.
„Bylo to prima,“ zaznělo nadšeně z úst žáků a paní
učitelky mohly jen chválit jej ich úsilí. Posuďte sami
dle následujících fotografií.

RNDr. J. Kaňovská

ZŠ A MŠ VE VLASATICÍCH
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KDYŽ JDE KŮZLE OTEVŘÍT
ANEB O KŮZLÁTKÁCH A VLKOVI

Za touto pohádkou jsme vyjel i společně s
MŠ Troskotovice do divadla Radost v Brně ve
středu 1 9.1 0.201 6.Děti se moc těšily. Všem známá
pohádka byla pojata velice moderně.

Vlk se pokoušel ke kůzlátkům dostat
převlečený za slona nebo klauna, maminka koza
se vracela domů, protože zapomněla tašku a
peněženku apod. Pointa pohádky ale zůstala
stejná a děti sizopakovaly, že otvírat cizím se
opravdu nevyplácí. Jak už to v pohádkách bývá,
vše nakonec dobře dopadlo.

Dětem se představení líbi lo a spokojené
odjížděly zpět do MŠ. Už teď se těší na další výlet
do Brna. O krásný divadelní zážitek se s Vámi
podělíme alespoň prostřednictvím obrázků dětí.

Flodrová Dagmar, učitelka MŠ

PROJEKT 72 HODIN

POMÁHÁME PŘÍRODĚ bylo téma letošního
ročníku projektu 72 HODIN, do kterého se naše
škola j iž potřetí zapoji la. Akce probíhala 1 4. října
201 6 za pravého podzimního počasí - foukalo,
svíti lo, ale naštěstí nepršelo.

Žáci druhého stupně naplňovali projekt
především sběrem starého papíru a železa v obci.
Tímto děkujeme všem občanům, kteří se do sběru
zapoji l i a připravil i starý papír a železo před své
domy.

Žáci prvního stupně a speciální třídy sbíral i
kaštany, děti z MŠ se zaměřily především na úklid
okolí školky.

I v dalších letech budeme podporovat tento
projekt, při kterém pomáháme nejen přírodě, ale
především sami sobě.

Koordinátor EVVO Ing. Miluše Pokorná

DEN STROMŮ A PROJEKT STROMY

20. 1 0. se po celém světě slaví DEN
STROMŮ. Novinář Morton začal vysazovat stromy
tam, kde dosud nerostly, aby ovlivni l vzhled krajiny,
a svoji myšlenku šíři l prostřednictvím novin. V
našich zemích byl tento den známý jako stromové
oslavy. Ty byly poprvé uspořádány v roce 1 906.

I naše škola si tento den každoročně
připomíná projektem STROMY. Počasí nám letos
nepřálo, takže místo rukou umazaných od hlíny
měli žáci ruce umazané od barviček. Tvoři l i jsme
náš podzimní strom. Výtvory žáků zdobí chodby
školy. A že se jim to povedlo! Celá výuka byla
zaměřena na téma STROMY, žákům na druhém
stupni byl navíc promítnut animovaný fi lm podle
novely Jeana Giona Muž, který sázel stromy.
Stromy jsou naší součástía je nutné uvědomit si,
jak velký význam pro náš život mají a co vše nám
přináší.

Koordinátor EVVO Ing. Miluše Pokorná

DARY PODZIMU

V úterý 25. října se ve školce uskutečnil
projekt Dary podzimu, v rámci kterého jsme
vyráběli ježečky z řepy. Každá skupinka měla svůj
ubrus, svoji řepu a hromadu listí. Do řepy jsme
zapíchali špejle a na ně jsme napichovali l isty,
které jsme si v pondělí nasbíral i na procházce za
vesnicí. Nakonec jsme ježkům přidělal i čumáček.
Dětem se ježci moc povedli , s pomocí předškoláků
jsme je odnesli před školku do trávy.

Hellarová Veronika, učitelka MŠ
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VĚDOMOSTNÍ SOUTĚŽ VŠEZNÁLEK V LODĚNICÍCH

Dne 21 . 1 1 . 201 6 se žáci 4. a 5. ročníku naší
školy zúčastni l i vědomostní soutěže Všeználek v
ZŠ v Loděnicích.

Soutěžilo se v družstvech sestavených ze
čtyř žáků. Do našeho družstva se dobrovolně
přihlási ly Anička Řezáčová, Bára Boščíková,
Natálka Valentová a Jul inka Puttersteinová. Soutěž
probíhala v několika kolech. Každé kolo
obsahovalo soubor otázek z různých oblastí
(matematika, český jazyk, přírodověda, vlastivěda,
všeobecný přehled, zkouška pozornosti a
šikovnosti). Musíme pochválit všechny naše
soutěžící i diváky (žáky 2. a 3. ročníku) za odvahu
a nadšení.

I přesto, že se na soutěž nedalo předem
připravit, si naše děvčata vedla dobře. V silné
konkurenci sice skončila na posledním místě, ale
společně jsme zažil i skvělé dopoledne a už se
těšíme na další setkání příští rok a snad i lepší
výsledek.

O. Hájková, učitelka

PŘEMYSLOVŠTÍ PANOVNÍCI – VÝUKOVÝ PROGRAM

Skupina historických šermířů Pernštejni,
která při jela do Vlasatic až z Pardubic, nám
zprostředkovala nevšední zážitek.

1 . 1 2. 201 6 jsme měli možnost zhlédnout
výukový program - divadelní představení
Přemyslovští králové. Formou scének nám herci
představil i jednotl ivé panovníky z rodu
Přemyslovců a seznámil i nás i s tím, jakým
způsobem se dostal i na trůn. Někteří žáci měli
možnost v představení účinkovat – stát se
knížetem, sedět ve vězení nebo si zahrát královské
syny. Všechny nás uchváti ly krásné kostýmy,
rekvizity i zbraně.

Po představení nám herci zodpověděli
spoustu zvídavých dotazů. Odcházeli jsme s
pěkným zážitkem.

Alena Králová

„VÁNOCE, VÁNOCE PŘICHÁZEJÍ …“

znělo v sobotu 27.1 1 . ve Vlasaticích. Školní
pěvecký sbor pod taktovkou paní učitelky Jany
Hermanové vystupoval při rozsvěcování vánočního
stromu.Dokonce se přidalo i pár žáků z 2. stupně,
kteří se nebáli ukázat svůj pěvecký um před
rodiči.V doprovodu hudebních a rytmických
nástrojů zazněly tradiční koledy jako Pásli ovce
valaši, Rolničky, Narodil se Kristus pán, Jak jsi
krásné neviňátko a Veselé Vánoce. Žáci pi lně
trénovali už od října, aby se vše vydaři lo.

Děkujeme panu Hroudnému za zajištění
zvukové podpory, díky které jsme byli slyšet po
celém areálu, a také panu starostovi za pomoc při
organizaci. Nyní už se pěvecký sbor připravuje na
další vystoupení – školní besídku, na kterou vás
tímto srdečně všichni zpěváčci zvou.

Jana Hermanová

ČERTOVSKÉ REJDĚNÍ

I v letošním roce žáci devátého ročníku
navázali na tradici a připravil i pro mladší spolužáky
a děti z mateřské školy ČERTOVSKÉ REJDĚNÍ,
které propuklo v pondělí 5. 1 2. Mikuláš, anděl, dva
čerti a nádherná čertice obcházeli školkou a
školou. Vyslechl i krásné koledy, básničky, písničky
a hlavně sliby, že už budou všichni hodní, že
budou poslouchat rodiče, učitele a že se budou
učit. Ti zlobiví byl i odneseni do pekla. Došlo i na
rozdávání perníků, ořechů, cukroví i uhlí.

Nakonec se všichni vyfoti l i s krásnými čerty,
Mikulášem a andělem.

Ing. Miluše Pokorná
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"KRABICE OD BOT" - ŽÁCI V ROLI JEŽÍŠKA

Jak by to jen mohlo dopadnout, kdyby se
role Ježíška ujaly samy děti? Odpověď už známe -
VÝBORNĚ!

Naše škola se zapoji la do charitativního
projektu "Krabice od bot - děti darují dětem"
(www.krabiceodbot.cz). Smyslem této akce je
potěšit vánočním dárkem děti z chudých rodin.
Díky žákům naší školy se rozzáří 61 párů dětských
očí při rozbalování dárků u vánočních stromečků.

I mne samotnou překvapilo, kol ik balíčků
jsme připravil i . Sotva se vlezly do auta :-) Paní
Nečasová z Římskokatol ické farnosti v Moravském
Krumlově, které jsem dárky za naši školu
předávala, byla nadšená, vel ice všem děkuje a
všechny "Ježíšky" pozdravuje.

Dárky od dětí poputují zčásti do azylových
domů pro matky s dětmi v tísni ve Znojmě,

v Moravském Krumlově a v Brně. Zbytek
bude předán Diakonii Českobratrské církve
evangelické, kde obstarají rozdělení a doručení
dárků potřebným. Osud "krabic od bot" je možné
sledovat i na stránkách:https://www.facebook.com/ŘímskokatolickáfarnostMoravskýKrumlov239161063105310/

Velké díky patří všem rodičům, přátelům
školy a pedagogům, kteří jakkoliv přispěli a pomohli
tuto akci uskutečnit!

Největší poděkování patří ovšem dětem a
žákům naší školy - Ježíška zahrál i dokonale :-)

Monika Strnadová

Vážení strávníci,

V měsíci prosinci v době od
23.1 2.201 6 do 1 .1 .201 7 bude školní jídelna
uzavřena, vařit se začne od 2.1 .201 7.

Prosím proto všechny strávníky, aby
uhradil i stravné za měsíc prosinec
nejpozději do 21 .1 2.201 6.

Krásné Vánoce a šťastný nový rok
přeje vedoucí školní jídelny

Uzlová Jana
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SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮVLASATICE
www.sdh-vlasatice.webnode.cz

Vážení čtenáři a příznivci hasičů,

naše organizace se podílí na akcích v
obci, stará se o družstva malých hasičů a vyvíjí
spoustu dalších aktivit. Toto vše by nebylo
možné bez obrovského přispění obce,
sponzorů, dobrovolníků a samotných členů, za
což jim patří obrovské díky. Konec roku se
kvapem blíží. Adventní čas je toho důkazem,
proto bychom Vám všem touto cestou chtěli z
celého srdce popřát nádherné prožití svátků
vánočních a vše nejlepší v roce nadcházejícím.

Sbor dobrovolných hasičů Vlasatice

POŘÁD SE NĚCO DĚJE...
CESTA S LAMPIONEM

30.října jsme společně s paní Královou
připravil i pro všechny děti lampionový průvod.
Cesta začala u Základní školy a po silnici se došlo
až k vlasatickému rybníku, kde byla připravena
druhá část cesty. Naši členové zajisti l i vymezení
koridoru pro pochod, řídi l i dopravu, podílel i se na
přípravě a dělal i doprovod dětem a rodičům při
cestě tam i zpět. Další info v článku paní Králové
"Cesta s lampionem". Děkujeme za pomoc paní
Králové.

ROJENÍ ČERTŮ
Všechny děti se j iž dlouho dopředu těšily, až

vypukne každoroční "Rojení čertů". Přípravy
probíhaly samozřejmě již několik dní dopředu a v
den akce se zúčastnění nezastavil i . V letošním
roce proběhlo několik novinek ve scénáři akce.
Menší množství čertů vykompenzovalo divadelnější
ztvárnění, např. zavření neposlušného čerta do
klece, real istický kouřící pekelný kotel a další
drobné efekty. Hřebem večera byl příjezd Mikuláše
a andělů, kteří dorazil i na kočáru taženým koňmi a
s předjízdou dalších dvou pekelných koní. Vše bylo
doplněné o rafinované světelné a zvukové efekty.
Několik čertů se staralo o pořádek, aby nikdo
nezlobil . Mikuláš s anděly opět rozdali dárečky
hodným dětem, které přišl i přednést básničku nebo
písničku. Čerti si nikoho neodnesli , takže se všichni
mohli pokochat závěrečným ohňostrojem. Během
akce se podával teplý svařák a atmosféru
dokreslovala zvuková produkce. Za přípravu a
zdárný průběh děkujeme všem, kteří se na akci
podílel i . Obci za materiální zabezpečení, Klubu
důchodců za teplé nápoje, Zbyňabandu za
ozvučení, panu Křipačovi, dobrovolníkům a hlavně
čertům, Mikulášovi a jeho pomocníkům.

Igor Ševčík

NAŠE HASIČATA
Podzim je pro naše děti nezáživnou částí

roku, protože v našem okrsku nejsou plánovány
žádné soutěže v požárním sportu. Vítaným
zpestřením pro děti byla účast na první části
závodu hry Plamen 201 6/201 7, který se konal
1 5.října ve Starovicích. V podzimní části se
soutěžilo ve dvou disciplínách - závod požární
všestrannosti (branný závod na 2km) a štafeta
požárních dvojic. Závod požární všestrannosti se
skládá z několika stanovišť, kde děti musí prokázat
znalosti ze zdravovědy, vázání uzlů, práce s
busolou, topografických značek a střelby ze
vzduchovky. Ze zdravotních důvodů se zúčastni lo
pouze družstvo starších žáků. V požární štafetě
dvojic obsadil i 1 1 místo a v závodě požární
všestrannosti doběhli na 1 4 místě. V zimním
období by mělo proběhnout několik soutěží ve
vázání uzlů, proto se již pečlivě připravujeme.
Kromě soutěžních aktivit musí naše děti, na
základě pravidel Hry plamen, absolvovat i
teoretickou přípravu ze znalostí požární ochrany.
Tato příprava probíhá většinou na zbrojnici, kde
jsme začali s podrobným seznamováním s
vybavením naší cisterny.

Dne 9. prosince jsme s našimi dětmi vyrazil i
v rámci teoretické přípravy na předem domluvenou
exkurzi na Hasičskou stanici profesionálních
hasičů do Židlochovic. Děti si měly možnost projít
celou stanici, poznat kde hasiči tráví část svého
života a hlavně si prohlédly a osahaly vybavení na
stanici.

Děkujeme profesionálním hasičům ze
stanice v Židlochovicích za jej ich ochotu a přístup.
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JEDNOTKA SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ
VÝCVIK

Kromě jiných, proběhl 6. l istopadu výcvik s
výškovou technikou a práce ve výškách. Na naši
žádost, v rámci výcviku jednotek JmK, dorazila
plošina PP27 profesionální jednotky ze Židlochovic.
Po dohodě s panem Farářem jsme v rámci tohoto
výcviku provedli čištění rýn na kostele. Před
započetím práce proběhla instruktáž a následně si
členové prakticky vyzkoušeli bezpečnostní postupy
při činnostech na požární plošině a ve výškách.
Počasí nám nepřálo j iž od rána. Po celou dobu
mrholi lo a bylo sychravo.

ŠKOLENÍ STROJNÍKŮ
Dne 21 . a 22.1 1 .201 6 se strojníci JSDHo

Vlasatice zúčastni l i povinného kurzu strojníků. Kurz
proběhl ve vzdělávacím zařízení Tišnov, které
spadá pod Krajské ředitelství Hasičského
záchranného sboru Jihomoravského kraje územní
odbor Brno-venkov. Kurzu se účastni l i strojníci z
celého okresu Brno-venkov. Náplní kurzu bylo
prohloubení znalostí legislativy, znalostí postupů a
bezpečnosti práce na úseku strojní služby. Kurz byl
završen závěrečnou zkouškou a vydáním
osvědčení s platností na 5let.

ŠKOLENÍ VELITELŮ
Dne 25.1 1 .201 6 se velitelé JSDHo

Vlasatice zúčastni l i povinného kurzu velitelů. Kurz
proběhl opět ve vzdělávacím zařízení Tišnov KŘ
HZS JmK úo Brno-venkov. Kurzu se účastni l i
vel itelé z celého okresu Brno-venkov. Náplní kurzu
bylo prohloubení znalostí legislativy, zpracování
podkladů při řešení mimořádných událostí,
používání analogové radiové sítě, zdravověda a
ochrana obyvatelstva.

ZÁSAHY JEDNOTKY:
- 21 .9.201 6 vyslalo KOPIS HZS JmK

jednotku na požár posedu ve směru na
Branišovice. Jednotka vyjela s CAS 1 6 v počtu
1 +2. Na rozkaz VZ pomáhali členové jednotky
jednotce HZS Pohořel ice při dohašování a
rozebírání konstrukcí posedu.

PLÁNOVANÉ AKCE NA ROK 201 7

- Hasičský bál
- Pálení čarodějnic
- Soutěž v požárním sportu
- Rojení čertů

Děkujeme všem členům i nečlenům asamozřejmě našim dětem, kteří se aktivněpodílejí na všech aktivitách sboru a odvádějíkus pořádné práce.
Miroslav Tesař a Karel Valenta
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Sakrální stavby obce Vlasatice
díl první

V tomto a příštích číslech zpravodaje
bychom vám chtěl i představit histori i a současný
stav sakrálních památek v obci Vlasatice a jeho
okolí. Sakrální stavba z latinského Sacer – „svatý“.
Svatostánek je stavba sloužící pro náboženské
nebo rituální účely. Z velké části budeme čerpat z
knihy WOSTIZ od Walfrieda Blaschka, jejíž
překlad si můžete zapůjčit v naší knihovně.

Na Jižní Moravě, stejně jako ve všech
německých zemích, po protireformaci v 1 7. století
umisťovali jednotl ivci nebo rodiny různá znamení
své úcty k Bohu a jeho svatým. Při různých
příležitostech stavěli kříže, boží muka a kapličky.
Ty sloužily například jako poděkování za záchranu
z velkého nebezpečí, pokání za spáchanou
nepravost, nebo jako ochranu před pohromou.
Tento zvyk sahá daleko do minulosti . Dá se říci, že
zvyk trvá dodnes. Podél většiny cest vznikají
památky většinou po automobilových nehodách.
Řeknete si, že kříže, které budeme představovat
jsou roztroušeny po všech možných polích, ale
musíme si uvědomit, že v době, kdy tyto kříže
vznikaly, byly cesty také tam, kde je nyní nazýváme
polní cesta a nebylo mezi nimi velkých rozdílů.

Kříže u cest, jež stávaly na vlasatických
pozemcích až do konce války a z části existují
dodnes, byly postaveny v 1 9. století. Některé však
byly postaveny na místě křížů dřívějších. Většina
křížů nese název po svém stavitel i , nicméně i obec
se podílela na některých stavbách, nebo opravách.
Důkazem jsou opisy z obecních účtů např. z roku
1 805, kde najdeme tyto položky:

Při vztyčení dvou křížů, jednoho na Velkémpoli, druhého u kostela, obecním soudům, mistrustolaři a přítomným sousedům
Liboru Stanzelovi za dovoz cihel na taras kolemkostelního kříže 5zl. 36kr.
Zednickému tovaryši Kritschovi za zhotovenítarasu ke kříži u kostela 12kr.
Zdejšímu mistru kováři Florianu Pinkasovi zaprovedenou práci na kříži u kostela 36 kr.

Židlochovickému malíři Baumgartnerovi zapřemalování 2 Kristů včetně zlacení 21 zl.
Starostovi za objednání a odvoz dvou Kristů 1 zl.32kr.
Troskotovickému stolaři Amonjovi za dva kříženatřené červenou barvou včetně stolic a za opravutabule ve škole včetně natření 27zl. 16kr.

Protože obě figury Krista byly přemalovány,můžeme se domnívat, že byly pravděpodobněpřipevněny na dřevěných křížích a že tedy novédřevěné kříže nahradily ty staré. První ze dvouuvedených křížů byl v roce 1823 nahrazen nížepopsaným Schopfovým křížem a kde ležel druhýzmiňovaný kříž na Velkém poli již nevíme.
V SEZNAMU PAMÁTKOVĚ CHRÁNĚNÝCH STAVEB JSOU:

- Schopfův kříž (před kostelem)
- Kaple sv.Antonína (směrem na Pohořel ice)
- Socha sv.Floriána (za kostelem)
- Socha sv.Jana Nepomuckého (naproti hřbitova)

DO SEZNAMU PAMÁTKOVĚ NECHRÁNĚNÝCH STAVEB PATŘÍ:

- Nedoschillův kříž (za rohem zdi zámečku ve
směru na Troskotovice),
- Wagnerův kříž (u cesty do Malých polí)
- Susankův kříž (v křižovatce naproti hřišti)
- Czepův kříž (v poli u Novovského rybníka)
- Centrální kříž na hřbitově
- Výklenkovitá přístavba na hřbitově „rondel“

A samozřejmě největší sakrální stavbou je
kostel sv. Jana Křtitele

Vyjmenované památky jsou jenom zachovalou
částí všech památek. Na seznamu by měly být
další jako např. Bauerův kříž, Drnholecký kříž, Evin
kříž, Czakův kříž, Kříž Hikate, Kapustův kříž,
Gutmanův kříž, Misi jní kříž, Köberlův kříž,
Pasohlávecký kříž, tyto památky se bohužel j iž
nedochovaly, ale také si o nich něco povíme.

V blízkosti kostela se těsně po druhé
světové válce nacházely tři kříže, pouze jeden se
dochoval dodnes a to kříž Schopfův, dva kříže
Misi jní a Körbelův se bohužel nedochovaly. V
polích ve Vlasatickém katastru bylo celkem dalších
třináct křížů.
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Svoje jubilea oslavili:
Říjen 2016

75. narozeniny - p. Matyšek František

Listopad 2016
80. narozeniny - pí. Valentová Otilie

Prosinec 2016
70. narozeniny - pí. Hubáčková Karla
70. narozeniny - p. Dobrovolný Václav
80. narozeniny - pí. Chrástová Vlasta

Pevné zdraví a dostatek životní pohodyvšem oslavencům přeje redakce

Noví občánci:
v září 2016 jsme přivítali
Viléma Sudka

Nejkrásnější ze všech dárků vkládá život do kočárků.Blahopřejeme rodičům

Navždy nás opustili:
v říjnu 2016

Hartman Pavel

v listopadu 2016
Lipovský Jaromír
Jáchimová Anna

Kdo v srdcích žije neumírá...
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Nyní si popíšeme první tři kříže, které byly v
blízkosti kostela.

SCHOPFŮV KŘÍŽ

jedná se o kamenný kříž, který se nachází
před hlavním vchodem do kostela. Do kamene je
vytesán nápis „Dieses Kreuz hat Johannes Schopf,
hierortiger Nachbar, nach seinem Tode aus seiner
Verlassenschaft zur öffentl ichen Verehrung
errichten lassen Anno 1 823“v překladu ( Tento kříž
nechal zřídit Johannes Schopf, zdejší soused, po
smrti ze své pozůstalosti k veřejné úctě roku 1 823).
Kříž byl opravován roku 1 907, 1 934 a 1 992.

MISIJNÍ KŘÍŽ

který jsme již zmiňovali , ležel u severní zdi
kostela mezi kaplí Božího hrobu a sakristií.
Bohužel se nedochoval. Byl dřevěný, asi tři metry
vysoký, s klekátkem. Postaven byl v roce 1 902 na
závěr misie a nesl štít s nápisem: „Rette Deine
Seele“ (Zachraň svou duši). V roce 1 921 kříž
opravila rodina Jakoba Puttnera, jehož rodiče kříž
zhotovil i a obci věnovali .

KÖBERLŮV KŘÍŽ

který ležel na tarasu u východní zdi kostela,
se j iž také nedochoval. Byl postaven v roce 1 924 a
upomínal památku třetí misie. V křížoví nesl
tabulku znázorňující Ježíšovo srdce ovinuté
trnovou korunou a pod ním nápis, j iž neznámého
znění. Rodina Köberlova ho zřídi la na místě
starého ztrouchnivělého kříže.

V příštím čísle se postupně seznámíte s historiíostatních výše uvedených památek.
Pavel Procházka

jubilea

SCHOPFŮV KŘÍŽ

SCHOPFŮV KŘÍŽ
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Z HISTORIE VLASATIC 1 1 .díl

PŘEPIS KRONIKY Z „POVÁLEČNÝCH“ LET

Měl jsem možnost oskenovat kroniku Vlasatic z
„poválečných“ let a nyní ji převádím do elektronicképodoby, aby se do ní mohl podívat kdokoliv bez toho,aby musel do Státního okresního archivu v Mikulově.

MarS

MÍSTNÍ LIDOVÁ KNIHOVNA

Od listopadu r.1 955 se stal knihovníkem po
uč. Rudolf Navráti lovi, který byl na vlastní žádost
přeloženo do svého rodiště Kvasic, prof. Oldřich
Král, učitel místní osmiletky. Knihovnu převzal s
celkovým počtem 1 483 zaevidovaných knih.
Ačkoliv byly všechny knihy řádně zapsány v
seznamu, při revizi knihovny bylo zj ištěno, že
některé ze zapsaných knih chybějí. Proto bylo
nutno pořídit nový přírůstkový seznam, který by
odpovídal skutečnosti a novým směrnicím
ministerstva a kultury. Za pomoci čtenářského
kolektivu, který tvoři la manželka knihovníkova a
děvčata vycházející ze školy, provedl nový
knihovník před prázdninami r.1 956 generální
katalogisaci všech knih, roztřídi l je do thematických
skupin podle směrnic MŠK a opatři l je nápisy.

Za přispění odboru pro školství a kulturu
rady OMV se počet svazků rozšíři l v 1 . pololetí
1 956 z počtu 1 41 9 na 1 575 knih. Tento stav
odpovídal už opravdu skutečnosti (po revizi a
vyřazení knih opotřebovaných). Z toho bylo 683
knih naučných, 741 beletrie a 1 51 knih pro mládež.
Koncem roku 1 956 měla knihovna již 1 604 svazky
(694 naučné, 749 beletrie, 1 61 pro mládež). Na
konci r. 1 957 čini l stav knižního fondu 1 7997
svazků (796 knih odborných, 81 5sv. beletrie, 21 3
knih pro mládež).

Počet čtenářů se zvětši l z původních 97 na
začátku roku 1 956 na 1 58 v posledním čtvrtletí
tohoto roku. Celkem bylo za r.1 956 půjčeno 1 21 0
knih. Po vyloučení neukázněných půjčovatelů a
odkázání většiny školáků na školní knihovnu měla
knihovna ke konci 2.čtvrtletí 1 957 1 1 0 čtenářů.
Celkem navštívi l i knihovnu v r. 1 957 903 čtenáři,
kteří si vypůjči l i 1 525 knih. Zapsaných čtenářů v
r.1 957 bylo 1 75, z toho 91 žáků osmiletky.

K propagaci knihy využíval knihovník
místního rozhlasu k pravidelným nedělním relacím,
propagoval četbou krátké l iteratury před
promítáním fi lmů v místním biografu a využíval
pomoci čtenářských důvěrníků k roznášce knih do
domů. V r.1 957 provedl knihovník celkem 24 akcí,
z toho 8 výstavek knih a 1 0 relací v místním
rozhlase. Pokud byla účast kontrolovatelná,
zúčastni lo se všech akcí 321 l idí (i se školáky).

Během let 1 955 a 1 956 byla knihovna
dvakrát přemisťována. Po prvé v listopadu 1 955 z
přízemního prvního poschodí budovy MNV.
Původní místnost byla totiž adaptována na předsálí
kina. Po přestavbě budovy MNV a zřízení kulturní
j izby byla pak knihovna začátkem r.1 956
přenesena do vedlejší místnosti , takže s kulturní
j izbou sousedí. Umístění je tedy vhodné, ale
původnímu záměru, zřídit v kulturní j izbě čítárnu,
překáží neustálé používání klubovny k ubytovacím
účelům (zeměměřiči, brigádníci atd.).

RŮZNÉ

1 .července 1 957 utonul v rybníku Křižáku 25
letý občan slov. národnosti Vavřinec Kvokačka,
který byl ve Vlasaticích v domě čp. 79 na návštěvě.

9. července 1 957 se při větrné smršti zříti la
polích velká kolna patřící ČSSS a usmrti la 1 8leteho
sezonního zeměděl. dělníka slo. národnosti Viléma
Spilaje. V obou případech byla ihned poskytnuta
příslušníky ČSČK první pomoc, ale všechny
oživovací pokusy zůstaly bez úspěchu.

Ostatní zprávy nedodány.

Na návrh rady MNV ve Vlasaticíchodcházím na jiné pracoviště. Byla jsem obviněna,že svou funkci kronikářky zastávámnezodpovědně, zápisy provádím nárazově a vždyaž na velký tlak MNV. Skutečnost je však taková,že právě naopak tento velký tlak na MNV jsemmusela vykonávat já a to vždy bezvýsledně, neboťMNV nikdy pro kroniku neměl čas a také zprávypřes mé velké urgence mi nedal. Z těchto důvodůpráce na kronice pokračovala skutečně velmipomalu a proto také předávám kronikuneukončenou.
Protože MNV mě takto neprávem obvinil,ale přitom se mnou vůbec osobně tuto věcneprojednal, abych se mohla obhájit, obhajuji sealespoň tímto způsobem.

Lidmila Neubauerová
ZMĚNA KRONIKÁŘE

Kronikář s. Lidmila Neubauerová byla
během hlavních prázdnin v r.1 960 přeložena na
nové působiště do Dolních Věstonic. Kronika
zůstala po ní nedopsána zhruba od r. 1 957. Avšak i
do této doby chybí v zápisech některé důležité
zprávy tykající se obce. Její poslední zápis je psán
tónem člověka, kterému se křivdí. Je proto nutno
tento zápis doplniti : Odcházející kronikářka byla
vychována v městě a ve svém působišti
neporozuměla životu vesnice. Očekávala, že
zprávy pro kroniku jí přichystají funkcionáři MNV a
v této věci projevi la malou vlastní iniciativu.

Od září 1 960 měla pokračovati v zápisech
do kroniky obce učitelka s.Věra Blatná. Avšak pro
malou snahu a neznalost prostředí nenapsala
během 1 roku do knihy ani jedinou zprávu, jen
několik zpráv zanechala v konceptu. Proto byla
znovu a znovu řešena otázka obsazení kronikáře v
radě MNV i ve školské a kulturní komisi.

Po dohodě s tajemníkem MNV převzal
vedení kroniky učitel František Hladík, který se této
funkce ujímá v listopadu 1 961 . Jeho úkolem je
doplnit dosavadní zápisy a dohnat dobu více jak
čtyřletou.

VOLBY V ROCE 1 954
Dne 1 6.května 1 954 byly provedeny volby

do MNV, do ONV a KNV a do národního
shromáždění. Celá obec byla rozdělena na 1 0
volebních obvodů a každý volební obvod měl
svého kandidáta do místního národního výboru. Na
předvolebních schůzích byli všichni kandidáti řádně
voličům představeni a voliči měli možnost projevit
svůj osobní názor a kritiku na navrženého
kandidáta. Ve všech volebních obvodech projevil i
vol iči souhlas s navrženými kandidáty.
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Do MNV byli navrženi:
Ondřej Botek Vlasatice čp. 393
Jan Koubek Vlasatice čp. 1 51
Metoděj Mikulčický Vlasatice čp. 41
František Palášek Vlasatice čp. 226
Petr Pavlica Vlasatice čp. 1 63
Josef Práza Vlasatice čp. 291
Bohuslav Šiška Vlasatice čp. 391
Ladislav Štěrbáček Vlasatice čp. 1
Milada Tichá Vlasatice čp. 41 6
Antonín Uhlíř Vlasatice čp. 362

Do ONV byl navržen: František Tulis,
Vlasatice čp. 47, do KNV za obec Vlasatice a jiné
přidružené obce s. Václav Rujzl z Vranovic. Do NS
kandidovala za celý okres židlochovický s.Božena
Procházková, ředitelka OSŠ v Pohořel icích, která
je do té doby poslankyní NS.

Volební účast v naší obci byla stoprocentní,
všichni navrženi kandidáti byl i zvoleni vel ikou
většinou voličů a škrtnutých kandidátek bylo jen
nepatrné množství. Nový místní národní výbor si ze
sebe zvoli l radu MNV:
František Palášek, předseda MNV,
Metoděj Mikulčický, tajemník MNV,
Bohuslav Šiška, člen rady.
Rozdělení funkcí v komisích:
Ladislav Štěrbáček, předseda zem.komise,
Antonín Uhlíř, předseda školské a kulturní komise,
Josef Práza, předseda finanční a rozpočtové
komise,
Bohuslav Šiška, předseda plánov. a míst.hosp. ,
František Palášek, předseda trest. komise
Milada Tichá, předseda zdrav. a soc. komise.

VOLBY V ROCE 1 957
Po uplynutí tříletého funkčního období se

konaly volby do MNV, ONV, KNV a MS dne
30.května 1 957. Obec byla rozdělena na 1 6
volebních obvodů.
Kandidáti do MNV:
František Brabenec, Vlas.377
Alois Musil , Vlas.1 84
Vlasta Špačková, Vlas.291
Petr Pavlina, Vlas.1 63
František Tulis, Vlas.47
Metoděj Mikulčický, Vlas.41
Jan Magál, Vlas.57
Josef Práza, Vlas.297
Anna Klevetová, Vlas.1 3
Karel Smolka, Vlas.21
Milada Sapoušková, Vlas.364
Bohuslav Šiška, Vlas.397
Pavel Vintrlík, Vlas.1 48
Valerie Kupská, Vlas.372
Vladimír Slezák, Vlas.41 5
Zoltán Lakatoš, Vlas.31 1
Kandidát do ONV: Josef Práza
Kandidát do KNV: Karel Mikulec z Pohořel ic
Kandidát do NS: Božena Procházková

Všichni kandidáti byl i zvoleni skoro
stoprocentní většinou, účast ve volbách byla též
1 00%. V den voleb přišlo manifestačně volit několik
volebních obvodů. Radostnou náladu při volbách
budil kromě hudby místního rozhlasu též pěvecký
soubor PO z místní osmiletky a pionýři vítal i s
kytičkami starší vol iče.
Složení rady MNV po volbách

V zahajovací schůzi nově zvoleného
místního národního výboru byla ustanovena rada
MNV v tomto složení:
Bohuslav Šiška, předseda MNV
Metoděj Mikulčický, tajemník MNV
Alois Musil , člen MNV
Josef Práza, člen MNV
František Tulis, člen MNV
Vladimír Slezák, člen MNV

Pavel Vintrlík, člen MNV
Rozdělení komisí při MNV:
Zemědělská komise: František Tulis, předseda
Finanční komise: Josef Práza, předseda
Stavební komise, Vladimír Slezák, předseda
Kulturní a osvět.komise: Alois Musil , předseda
Zdravotní komise: Milada Sapoušková, předseda
Výměna matrikáře

V srpnu 1 957 převzal funkci matrikáře
obvodu Vlasatice - Nová Ves - Troskotovice po
Františku Hladíkovi člen rady MNV Alois Musil . Ve
funkci zástupce matrikáře zůstává nadále s. Jan
Kříž. Předání matričního archivu a všech spisů se
dělo za přítomnosti předsedy MNV, tajemníka MNV
a okresního matrikáře s. Růžičkové ze Židlochovic.

JZD V ROCE 1 957
Počet členů JZD v roce 1 957 byl ?? .
Představenstvo: Petr Pavlica, předseda JZD

Vratislav Palášek, agronom
Jan Kříž, účetní
Karel Smolka, zootechnik
Alois Hujík, zootechnik

Průměrné výnosy z 1 ha pšenice 20,-q
Průměrné výnosy z 1 ha žita 25,1 q
Průměrné výnosy z 1 ha ječmene 26,3q
Průměrné výnosy z 1 ha ovsa 23,-q
Průměrné výnosy z 1 ha kukuřice 27,-q
Průměrné výnosy z 1 ha brambor 1 38,-q
Průměrné výnosy z 1 ha cukrovky 48,1 tun.

Ostatní zprávy nezjištěny v důsledku
ztracených písemných záznamů. Je pravdě-
podobné, že písemnostmi zatápěli při schůzkách
ČSM svazáci v kamnech v klubovně JZD.

JZD V ROCE 1 958
V roce 1 958 byl stav členů JZD 1 67 a 7

zaměstnanců. Představenstvo zůstalo beze změn
jako v minulém roce. Jednotka v tomto roce byla
proplácena ve výši 1 1 Kčs z plánovaných 1 5Kčs.
Kromě toho byly vydávány naturál ie 1 kg žita a 0,5
kg pšenice za každou odpracovanou jednotku,
čímž se zvýšila jednotka na 1 4Kčs z původně
plánované 1 9Kčs.

Na začátku roku byl stav skotu 326 kusů, z
toho 1 28 krav, na konci roku 383 kusů, z toho 1 50
krav. Koní na začátku 35, na konci 41 , ovcí 205.
Počet nosnic na začátku 1 050 na konci 973 kusů.
Hektarové výnosy u plodin:

pšenice 1 7,3q
žito 26,1 9q
ječmen 1 8,-q
oves 1 9,4q
kukuřice 27,-q
brambory 1 1 7,-q
cukrovka 31 8,-q
V tomto roce zůstalo nesplněno mléko o

27.000 litrů a nebyly splněny ani brambory. Z
plánovaných 421 000kg hovězího masa bylo dáno
465000kg, z 637000kg vepřového dáno 550000kg
a 1 1 59kg drůbežího masa.

Do JZD se přihlási lo během roku 21
soukromě hospodařících rolníků a drobných
držitelů půdy z celkovou výměrou 1 99ha, čímž
dosáhla výměra půdy JZD 839,53ha. JZD postavilo
novou mostní váhu, provedlo adaptací garáží a
stavěna nová konírna pro 40 kusů.

STAV ČSSS V R. 1 958
Státní statek v r. 1 958 byl jedním z dobře

prosperujících státních statků, o což měl zásluhu
celý kolektiv pracující za vedení správce
Lad.Štěrbáčka. V září t.r. zemřel správce Ladislav
Štěrbáček následkem dlouhotrvající nemoci
cukrovky na otravu krve. ...pokračování příště.
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STALO SE NEJEN V OKOLÍ
MarS

zdroj - www.policie.cz

IPOTŘEBOVALI SE PRÝ VYSPAT
Vyspat se prý nutně potřebovala pětice

mladých lidí, která se nad ránem pohybovala v
chatové oblasti poblíž Nové Vsi. Jako skvělá
nocležna se jim jevila chata devětapadesáti letého
majitele. Ten dorazil do svého víkendového
příbytku po obědě. Před chatou zaparkovaný
osobní automobil Citroen a násilím otevřené dveře
mu jasně naznačily, že v chatě je asi nezvaná
návštěva. Přivolaná policejní hlídka pak spolu s
majitelem a jeho synem v chatě narazil i na tři muže
a dvě ženy. Rozespalý kvintet, který v chatě nic
neodcizi l , se ani nepokusil o útěk. Všichni skončil i
na služebně. Policisté případ dále vyšetřují. Navíc
zj išťují, zda jim dobře známé osoby nehrají
důležitou rol i v podobných případech z okolí.

por. Bohumil Malášek, 1 0. října 201 6

PO SKLIZNI MĚL SMŮLU
Třináctka je od včerejška jednoznačně

smolným dnem pro devatenácti letého mladíka. Ten
se pečlivě několik měsíců na břehu řeky Jihlavy
poblíž Malešovic staral o jedinou rostl inku konopí.
Na pravidelných procházkách ji prý zaléval, hnoji l .
Ve čtvrtek odpoledne se odhodlal ke sklizni.
Rostl inu napěchoval do igel itky a vyrazil k domovu.
Jenže měl smůlu. Naditá taška, z níž l isty rostl iny i
s květenstvím čouhaly, upoutala pozornost
projíždějící pol icejní hlídky. Ta muže zastavila a
podezření policistů se potvrdi lo. Mladík se ani
netaj i l tím, že si nese rostl inu konopí. Policisté
téměř tři ki logramy rostl inné hmoty zajisti l i a případ
dále vyšetřují. Zj išťují, zda podnikavý mladík nemá
na břehu řeky další rostl iny, případně, zda
zakázanou látku dále nedistribuoval. Mladý
podnikavec musí také počítat s trestním stíháním
za nedovolenou výrobu a jiné nakládaní s
omamnými a psychotropními látkami a jedy.

por. Bohumil Malášek, 1 4. října 201 6

ŘIDIČI ZÁKAZ PORUŠOVALI
První den prodlouženého víkendu byl pro

policisty ve znamení zvýšeného dohledu na veřejný
pořádek a dopravu. Hlídky dopravních policistů
operovaly především v blízkosti hřbitovů, kde
jednak dohlížely a korigovaly dopravu. Zároveň se
pořádkoví policisté zaměřil i také na výkon služby
přímo na hřbitovech. Na Ústředním hřbitově v Brně
policisté zadrželi osmatřiceti letou cizinku, která vy-
užívala rozpoložení návštěvníků hřbitova k neoprá-
vněnému vybírání příspěvků na tělesně postižené.
Sama přitom simulova svou hluchoněmost.
Policisté její přestupkové počínání vyřešil i blokovou
pokutou.

por. Bohumil Malášek, 28. října 201 6

S KAMENNOU TVÁŘÍ VYDRŽELI MĚSÍC
Bujará noc plná alkoholu asi pořádně

zastřela mysl třiatřiceti letého cizince a jeho o čtyři
roky mladšího kolegu. Když se nad ránem vraceli
do hotelového pokoje v relaxačním komplexu v
Pasohlávkách, shodli se, že obraz v pokoji by j istě
zkrášl i l jej ich společnou kancelář. Než ale hotel
opusti l i , naskytla se jim skvělá příležitost. Ve
vedlejším pokoji , do nějž se prý náhodou dostal i ,
byl navlas stejný obraz. Proč jím tedy nenahradit
ten odcizený a tvářit se, že se nic nestalo.
Kamenná tvář oběma mužům, kteří mají mimo jiné
lukrativní posty v renomované nadnárodní firmě,
vydržela asi měsíc. Když se o ně začali zajímat

pohořel ičtí pol icisté, obraz vráti l i a zkrat přiznal i . I
tak se budou zodpovídat z krádeže a porušování
domovní svobody.

por. Bohumil Malášek, 25. l istopadu 201 6

PODEZŘENÍ SE ZÁHY POTVRDILO
Především neopatrný byl pětadvaceti letý

zaměstnanec pohořel ické firmy. V jeho hlavě se
zrodil plán, jak odcizit ze zasedací místnosti
zaměstnavatele zařízení na videokonference v
hodnotě téměř dvě stě tisíc korun. Jenže si při akci
podcenil na začátku září všímavost dalších
zaměstnanců firmy. Při vyšetřování záhy padlo
podezření také na muže, který se v inkriminované
době podezřele často pohyboval poblíž zasedací
místnosti . Podezřelý muž se hned při prvním výsle-
chu policistům přiznal. Velký barevný televizor,
který byl součástí zařízení, vyměnil za nepojízdný
osobní automobil . Ten následně prodal a peníze
utrati l . Pohořel ickým policistům se nakonec podaři-
lo zařízení dohledat a vrátit majitel i . Muž, který už
byl v minulosti právě pro majetkovou trestnou
činnost trestaný, je nyní podezřelý z další krádeže.

por. Bohumil Malášek, 29. l istopadu 201 6

POLICISTÉ SE ZAMĚŘILI NA PYTLÁKY
Spolu s pracovníky Státního veterinárního

správy a lesníky Lesů ČR proběhla v noci na
sobotu v lesích poblíž Moravského Krumlova akce
zamřená na pytláky. V tomto týdnu to byla druhá
akce s obdobným scénářem. Už v podvečer se
především veterináři zaměřil i na restaurační
provozy, kde zjišťovali původ masa, především
zvěřiny. Všichni kontrolovaní provozovatelé
věrohodně prokázali původ zpracovávaného masa.
Přímo v lese pak pracovaly policejní hlídky
vybavené speciální technikou. Ať už termokamery
či zařízení pro noční vidění pomáhaly policistům a
lesníkům monitorovat prostor lesa a místa, kde
předpokládali pohyb myslivců či možných pytláků.
V oblasti operovaly i hlídky dopravních policistů,
které se zaměřily na kontrolu automobilů, zda v
nich řidiči nepřepravují zbraně či ulovenou zvěř. V
průběhu akce zaznamenali pol icisté v lesích pohyb
několika osob. Všechny se prokázaly doklady
potřebnými pro mysliveckou činnost. Na silnicích
zjisti l i pol icisté pouze přestupky, které vyřešil i na
místě blokovou pokutou. V průběhu letošního roku
vyšetřují pol icisté na jihu Moravy více než desítku
případů pytláctví. Z nich se podaři lo objasnit jen asi
deset procent. Podobná statistika je i z minulých
let. Policisté vyšetřovali na j ihu Moravy průměrně
dvacítku případů pytláctví nejen v lesích, ale i na
vodních plochách. Z nich se podaři lo objasnit
kolem patnácti procent.
por. Bohumil Malášek, 4. prosince 201 6

GALANTNÍ MLADÍK NAVÍC KRADL
Na začátku září oznámila osmatřiceti letá

žena židlochovickým policistům, že postrádá dva
mobilní telefony a tisícikorunovou hotovost. Přitom
nezjisti la, že by v průběhu její několikadenní
služební cesty do sousední země do jejího bytu
kdokoliv vniknul. Když začali pol icisté případ
vyšetřovat, sedmnácti letá dcera přiznala, že v té
době strávila příjemný večer a velkou část noci s o
dva roky starším mladíkem. Toho prý poznala na
sociální síti . Galantní mládenec se vedle
pozorného chování k dívce projevi l i jako velmi
šikovný zloděj. Využil totiž krátkodobé
nepozornosti hostitelky a z jedné ze skříní telefony
a hotovost odcizi l . Pol icistům se mladíka podaři lo
vypátrat a nakonec z krádeže i usvědčit. Nyní jej
stíhají pro krádež.

por. Bohumil Malášek, 6. prosince 201 6
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TJ START VLASATICE

OHLÉDNUTÍ ZA PODZIMNÍ ČÁSTÍ SOUTĚŽEOKRESNÍHO PŘEBORU 2016/17
Vážení příznivci fotbalu v naší obci, blíží se

konec roku, tak mi dovolte pár řádků zhodnocení
podziní části sezóny v Okresním přeboru mužů. Na
rozdíl od minulé sezóny, kdy jsme vybojovali
postup, je v této sezóně situace opačná. Zvítězi l i
jsme naposledy v září v Únanově a třikrát
remizovali , tak nám patří poslední příčka v tabulce
po podzimní části soutěže.

Poslední utkání v Božicích, jakoby
kopírovalo několik předchozích utkání, kde nás
soupeř přehrával, ale byly také utkání, kde jsme se
soupeři držel i krok. Postupně jsme upadali a
ztráceli klíčové momenty, navíc nás provázela
střelecká smůla a nastřílel i jsme málo gólů. Právě
střelba branek je náš největší problém, 1 5 branek
ze 1 3ti zápasů je opravdu málo. Šance jsme si
vypracovali , bohužel jsme je nedokázali proměnit.
Nemůžeme vinu svádět na jednotl ivé hráče, prostě
nefungovala fotbalová „chemie“. Podim je pro nás
jedno velké sklamání a kde komu můžeme
vykládat, že naše hra nebyla tak špatná, ale na to
se nehraje. Pokaždé jsme si před zápasem říkali ,
že už to musíme zlomit, ale bohužel to nebylo k
ničemu a postupně jsme se propadli do bahna víc
a víc.

Čeká nás těžký boj přežití a o záchranu v
Okresním přeboru, který bude trvat až do
posledního kola. V jarní části budeme hrát 8
zápasů na domácím hřišti , což by nám mohlo být k
dobru. Pokud v 1 .B Třídě sestoupí dva týmy ze
Znojemského okresu, tak od nás sestoupí tři týmy.
Už teď ztrácíme na třinácté místo 3 body, takže
jestl i týmy z 1 3 tého a 1 2tého místa nahrají 1 5
bodů, my musíme získat 25 bodů. To je ze 1 3ti
zápasů veliké sousto. Nic však nevzdáme a pro
záchranu uděláme maximum. Otázkou zůstává v
jakém složení na jaře zahájíme boj o udržení v
soutěži. Situaci budeme ještě probírat na Výroční
schůzi.

Na závěr bych chtěl poděkovat všem
členům TJ Start, hráčům, fanouškům a obecnímu
úřadu za podporu a pomoc na chod TJ Start.

Veselé prožití Svátků vánočních a ŠťastnýNový rok 2017 přeje vedení TJ Start Vlasatice.
Za TJ Start

Zdeněk Fuksa

201 6 A1A - ZNOJEMSKÉ PIVO OKRESNÍ PŘEBOR MUŽI

# KLUB Z V R P S B
1 . FK Znojmo B 1 3 9 2 2 45:25 29
2. Mor.Krumlov B 1 3 8 1 4 48:25 25
3. Mikulovice 1 3 7 3 3 31 :20 24
4. Únanov A 1 3 7 3 3 25:20 24
5. Jezeřany A 1 3 7 2 4 27:1 7 23
6. Práče A 1 3 7 1 5 43:30 22
7. Starý Petřín 1 3 6 3 4 28:24 21
8. Hrádek 1 3 5 3 5 22:27 1 8
9. Božice 1 3 5 2 6 24:27 1 7

1 0. Hostim 1 3 4 3 6 27:22 1 5
1 1 . Dobšice B 1 3 4 2 7 26:41 1 4
1 2. Hostěradice 1 3 4 0 9 29:46 1 2
1 3. Rakšice 1 3 3 0 1 0 1 6:41 9
1 4. Vlasatice 1 3 1 3 9 1 5:41 6

Rybářský spolek

Rybářská sezona pomalu končí, na našem
rybníčku už letos skončila.

Než jsme stihl i vylovit rybníček, tak jsme
uspořádali , j iž druhé rybářské závody pro děti
členů rýbařského spolku.

Závody se opět vydaři ly. Počasí nám přálo.
Účastni lo se přibl ižně 20 dětí za podpory rodičů či
prarodičů. První tři místa byla oceněna vítězným
pohárem, ostatní místa sladkou odměnou a
drobnými dárky. Za zmínku stojí první tři místa a to
na prvním místě se umísti la Veronika Hanzalová,
na druhém Pepik Vráblík a na třetím Libor Slavík.
Gri lovalo se selátko. Budu se opět opakovat, ale
bylo výborné. Díky patří p. Lumírovi Boščíkovi.
Závody se nám osvěčily a proto plánujeme tuto
akci zopakovat.

Sobota 1 5.1 0.201 6 se stala velkým dnem
pro očekávaný výlov rybníčku. Od pondělí se
začala odpouštět voda, aby bylo možné rybníček
slovit. Vylovilo se cca 200 kg kapra, k překvapení
všech cca 800 kg tolstolobiku, jeden uhoř, pár
menších amurů a několik dravců. Všichni se
hodně zapoti l i , hlavně ti co "šlapali bláto".
Chtěl bych všem poděkovat za super odvedenou
práci. Velké díky patří i p. Petru Konečnému ml. , za
přistavení nákladního auta.
Nyní jak jste si většina všimla, tak probíhá
odbahnění rybníčku, ale o tom až příště . . . .

Blíží se vánoční čas a proto bych chtělvšem popřát pevné zdraví a v krásný nový rok.
Aleš Klucho
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